
 
 

Protokół V/24 

z sesji Rady Gminy i Miasta Odolanów 

15 lipca 2024 r., rozpoczęcie o godz. 14.00 

dawny kościół ewangelicki, Plac Kościuszki w Odolanowie. 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy i Miasta Odolanów Janusz Szustkiewicz powitał wszystkich 

obecnych, a następnie otworzył V sesję Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

 

Ad 2. Wydanie zaświadczenia o wyborze radnego w wyborach uzupełniających do Rady GiM 

Odolanów (okręg wyborczy nr 1) oraz złożenie ślubowania. 

Przewodniczący Rady pan Janusz Szustkiewicz poprosił Przewodniczącą Miejskiej Komisji 

Wyborczej w Odolanowie panią Agnieszkę Skobejko-Przybylak o wręczenie panu Dariuszowi 

Kmiecikowi zaświadczenia potwierdzającego uzyskanie mandatu radnego.   

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie 

gminnym, przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. 

Przewodniczący Rady poprosił Pana Radnego Dariusza Kmiecika, aby powtarzał za nim słowa 

roty. Następnie Przewodniczący Rady poprosił, aby Radny potwierdził złożenie ślubowania 

poprzez wypowiedzenie słów: 

„Ślubuję”    lub      „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie i odczytał treść roty: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej,  

ślubuję uroczyście  

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie,  

mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

Radny Dariusz Kmiecik złożył ślubowanie. 

 

Ad 3. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady poprosił Radnych o zalogowanie się do elektronicznego systemu 

głosowania. Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi, że Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do 

niniejszego protokołu.  



 
 

Do proponowanego porządku obrad uwag nie zgłoszono. Porządek został przyjęty 15 głosami 

„za” na stan 15 Radnych obecnych na sesji (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu)  

i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wydanie zaświadczenia o wyborze radnego w wyborach uzupełniających do Rady GiM 

Odolanów  (okręg wyborczy nr 1) oraz złożenie ślubowania. 

3. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku posiedzenia.  

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

- uchwała uchylająca uchwałę nr LV/522/24 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 8 lutego 

2024 roku, w sprawie udzielania dotacji celowej na dofinansowanie zadań służących ochronie 

zasobów wodnych, polegających na gromadzeniu wód opadowych i roztopowych w miejscu 

ich powstania. 

- uchwała w sprawie zmiany uchwały XXII/184/16 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 

21 października 2016r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych 

Gminy i Miasta Odolanów zaliczonych do sektora finansów publicznych . 

- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do spółdzielni 

energetycznej o nazwie „Odolanowska Spółdzielnia Energetyczna” z siedzibą w Odolanowie.  

- w sprawie zmiany Statutu Gminno – Miejskiego Centrum Pomocy „Wiara – Nadzieja – 

Miłość”  

w Odolanowie. 

- uchwała w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Odolanowie. 

- uchwała w sprawie uzupełnienia składu Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

- uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Finansów i Spraw Samorządowych 

Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Dyskusja, zapytania, wolne wnioski. 

9.  Zakończenie obrad V sesji. 

 

Ad 4. Przyjęcie protokołów z IV sesji Rady GiM Odolanów. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do zapisów w protokole z IV sesji. Uwag nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący poprosił o przyjęcie protokołu z IV sesji i głosowanie w systemie. Protokół z 

IV Sesji został przyjęty 15 głosami „za” na stan 15 Radnych obecnych na sesji (załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu). 

 

 

 



 
 

Ad 5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym, 

interpelacja powinna dotyczyć spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Powinna zawierać 

krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej 

pytania. Na podstawie art. 24 ust. 6 ustawy, interpelacje i zapytania składane są na piśmie do 

Przewodniczącego Rady, który przekazuje je niezwłocznie Burmistrzowi. 

W punkcie 7 porządku obrad Burmistrz udzieli wstępnej odpowiedzi na interpelacje, natomiast 

odpowiedzi pisemne zostaną przekazane Radnym w ciągu 14 dni od dnia otrzymania 

interpelacji lub zapytania.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwał. 

- Projekt uchwały nr V/36/24 uchylający uchwałę nr LV/522/24 Rady Gminy i Miasta 

Odolanów z dnia 8 lutego 2024 roku, w sprawie udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

zadań służących ochronie zasobów wodnych, polegających na gromadzeniu wód opadowych 

i roztopowych w miejscu ich powstania odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. 

Uchwała została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 15 radnych, „jestem 

przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 15 radnych obecnych na sesji i stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały nr V/37/24 w sprawie zmiany uchwały XXII/184/16 Rady Gminy i Miasta 

Odolanów z dnia 21 października 2016r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych Gminy i Miasta Odolanów zaliczonych do sektora finansów publicznych 

odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą 

proporcją głosów „jestem za” 15 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 

radnych, na stan 15 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Projekt uchwały nr V/38/24 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do 

spółdzielni energetycznej o nazwie „Odolanowska Spółdzielnia Energetyczna” z siedzibą w 

Odolanowie odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta 

następującą proporcją głosów „jestem za” 15 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, 

„wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 15 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 



 
 

- Projekt uchwały nr V/39/24 w sprawie zmiany Statutu Gminno – Miejskiego Centrum 

Pomocy „Wiara – Nadzieja – Miłość” w Odolanowie odczytał Przewodniczący Rady Janusz 

Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 15 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 15 radnych obecnych na sesji 

i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały nr V/40/24 w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Odolanowie odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała 

została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 

radnych, „wstrzymuję się” 1 radny (pan Dariusz Kmiecik), na stan 15 radnych obecnych na 

sesji i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Uzupełnienie składu Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia  

Przewodniczący Rady zaproponował uzupełnienie składu Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia 

o Radnego Dariusza Kmiecika.  

Radny wyraził zgodę na kandydowanie.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Za wyborem kandydata zagłosowało 15 Radnych (załącznik nr 10).  

 

Następnie Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz odczytał Projekt uchwały nr V/41/24 

w sprawie uzupełnienia składu Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. Uchwała została przyjęta 

następującą proporcją głosów „jestem za” 15 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, 

„wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 15 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

 
Wybór Przewodniczącego Komisji Finansów i Spraw Samorządowych  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Finansów i Spraw Samorządowych,  

Radna Gabriela Zawada zgłosiła kandydaturę Radnego Jana Kowalskiego i dodała, że Radny 

pełni funkcję już drugą kadencję, posiada doświadczenie i będzie dobrze wypełniał zadanie. 

Radny wyraził zgodę na kandydowanie.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Za wyborem kandydata zagłosowało 10 Radnych.  

Na kandydata nie oddali głosu Radni: Monika Królik, Bartosz Śniady, Lucyna Stryjak, Łukasz 

Bąk, Przemysław Kruszyk. (załącznik nr 12). 

 

Następnie Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz odczytał Projekt uchwały nr V/42/24 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Finansów i Spraw Samorządowych Rady Gminy 

i Miasta Odolanów. Uchwała została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 11 



 
 

radnych, „jestem przeciw” 4 radnych (pan Karol Pawlicki, pan Bartosz Śniady, pan Daniel 

Zając, pan Przemysław Kruszyk), „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 15 radnych obecnych na 

sesji i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad 8. Dyskusja, zapytania, wolne wnioski. 

Radny Jan Kowalski poprosiło o głos i zapytał o rewitalizację rynku. Radny zauważył, że jest 

ogłoszone zapytanie ofertowe i zakres się zmniejszył niż pierwotnie zakładany projekt, 

następnie zapytał jaki jest koszt zadania przewidziany w kosztorysie inwestorskim. 

Burmistrz odpowiedział, że zakres się nie zmniejszył i dodał, że był wniosek o poszerzenie 

zakresu, jednak na razie nie ma odpowiedzi. 

Radna Anna Kądziela zapytała pana Burmistrza dlaczego we wsiach Raczyce, Garki, Huta, nie 

było wyrównarki na drogach polnych, które są w złym stanie i utrudniają dojazd do pól. 

Burmistrz pan Marcin Szorski powiedział, że wyrównywarki jeżdżą od kwietnia, według 

harmonogramu. Dodał, że przeprowadzono równanie dróg gruntowych w Odolanowie, 

Uciechowie, Gliśnicy, Nabyszycach, Wierzbnie, Tarchałach Małych, Gorzycach Małych, 

Tarchały Wielkie są w trakcie prac. Miejscowości, w których zostanie przeprowadzone 

równanie dróg gruntowych to Huta, Świeca I i Świeca II, Boników, Garki, Raczyce.  

W dyskusji na temat wyrównywania dróg gruntowych głos zabrali także radni: pan Janusz 

Szutkiewicz, pani Lucyna Stryjak, pan Ryszard Zielezinski, pan Bartosz Śniady. 

Burmistrz pan Marcin Szorski powiedział, że Urząd złożył wniosek do Urzędu 

Marszałkowskiego na wyrównywanie dróg gruntowych. 

Radny Dariusz Kmiecik zauważył, że przejeżdżanie wyrównywarki w różne części gminy nie 

sprzyja oszczędnościom i dodał, że maszyna powinna przejeżdżać od danej miejscowości do 

kolejnej najbliżej położonej. 

Pan Burmistrz zauważył, że nie on ustalał harmonogram prac wyrównywarki. 

Radny Przemysław Kruszyk odnosząc się do wypowiedzi radnego Dariusza Kmiecika 

powiedział, że wykonawca wyłoniony w przetargu otrzymuje daną sumę na wykonanie zadania 



 
 

i przejeżdżanie wyrównywarki w różne części gminy nie generuje dodatkowych kosztów dla 

zleceniodawcy.   

Przewodniczący Rady pan Janusz Szustkiewicz zauważył, że problemem jest długi czas 

wykonywania prac na poszczególnych drogach. 

Pan Burmistrz Marcin Szorski dodał, że w tym roku nie miał możliwości wpływu na sprawy 

związane z wyrównywanie dróg.  

Następnie Radna Anna Kądziela poprosiła o dokonanie pielęgnacji drzew przy drodze  

w kierunku Garek, które utrudniają poruszanie się kombajnów i innych pojazdów. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają pytania do przekazanego przez Burmistrza 

sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Następnie o głos poprosiła Radna Maria Skrzypińska, która zwróciła na bardzo zły stan rzeki 

Olszówki, która jest zarośnięta. Radna poinformowała, że rolnicy posiadający pola w pobliżu 

rzeki Olszówka mają utrudnione zbiory sianokosy. Radna poprosiła Burmistrza o interwencję 

w Wodach Polskich w sprawie stanu rzeki Olszówka. 

 

Pan Burmistrz Marcin Szorski powiedział, że odbył rozmowę z Wodami Polskim na temat 

zarastania rzek oraz uruchomienia tam i dodał, że do 15 sierpnia obowiązuje okres ochrony i 

nie można wykaszać rzek. 

 

Głos zabrał Radny Dariusz Kmiecik, który zaapelował, że także rzeki Barycz i Kuroch są 

zarośnięte. 

 

Burmistrz pan Marcin Szorski przypomniał, że do 15 sierpnia obowiązuje okres ochronny  

i Wody Polski nie podejmują do tego czasu żadnych działań na rzekach. 

 

Przewodniczący Rady pan Janusz Szustkiewicz zapytał Burmistrza czy po 15 sierpnia Wody 

Polskie podejmą jakieś działania. 

 

Pan Burmistrz Marcin Szorski odpowiedział, że Wody Polskie w miarę posiadanych środków 

wykoszą odcinki rzek m.in. odcinek Baryczy w mieście. 



 
 

Następnie Radna Lucyna Stryjak poprosiła o interwencję w sprawie wykaszania krzaków  

w celu ułatwienia rolnikom dojazdu do pól. Radna zwróciła również uwagę na kwestię 

zniszczenia dróg w wyniku prowadzonych prac geofizycznych i zaproponowała wystąpienie  

o rekompensatę do firmy przeprowadzającej badania.   

 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

 

Ad 9. Zakończenie obrad V sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął V Sesję Rady Gminy 

i Miasta Odolanów (godz. 14:51). 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady 

    /-/ Agnieszka Skobejko-Przybylak                        /-/ Janusz Szustkiewicz 


